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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 1. marts 2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 451 (alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming 
Møller Mortensen (S).

Spørgsmål 451:
”Har ministeren modtaget henvendelser fra kommuner, der ønsker at ordnin-
gen omkring vederlagsfri fysioterapi skal høre under Serviceloven? Hvor man-
ge henvendelser drejer det sig i givet fald om?”

Svar:
Jeg er ikke er bekendt med, at nogle kommuner skulle have henvendt sig med 
konkrete forslag om, at ordningen med vederlagsfri fysioterapi skal høre under 
serviceloven. 

Faaborg-Midtfyn Kommune har dog i en henvendelse til Folketingets Sund-
heds- og Forebyggelsesudvalg den 12. december 2012 spurgt, om det kunne 
være hensigtsmæssigt at overføre ordningen til serviceloven. 

Det kan i øvrigt bemærkes, at ordningen for vederlagsfri fysioterapi altid har 
været reguleret under sundhedsloven som en lægehenvist sundhedsydelse.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Thomas Richter

Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg

  

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2012-13
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 451
Offentligt


